
Aan: 
CC: 

Van: 
Verzonden: 
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Lucassen, Milan 
woensdag 1 mei 2013 11:22 
! Raadsleden 
Stadhuis; [Afdelingsmanagers; IDirectie; !Burgemeester en wethouders; 'Griffie 
vragen ex artikel 40 
vragen ex art 40 inzake polder bijleveld.pdf 

Aan de leden van de Raad, 

Raadslid Van Geelen (Progressief Woerden) stelt schriftelijke vragen inzake de polder Bijleveld. Conform artikel 40 van het RvO 
heeft het college dertig dagen (tot en met 31 mei 2013) om schriftelijk te antwoorden. 

Met vriendelijke groet, 

Milan Lucassen 

Plaatsvervangend griffier / raadsadviseur 

email: lucassen.m@woerden.nl 
Telnr.: 0348-428619 1 o f i 1 r Werktijden: ma t/m do 09:00 uur tot 17:30 uur, 
vrij tot 12:00 uur. 

Bezoekadres: Blekerijlaan 14, 3447 G R Woerden 
Postadres: Postbus 45, 3440 A A Woerden 
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MEMO 
Fractie 

PROGRESSIEF WOERDEN 

Aan: Het College van B. en W. van Woerden 

Van: Fractie van PROGRESSIEF WOERDEN 

Betreft: Vragen ex art. 40 n.a.v. de polder Bijleveld 

Woordvoerder: 

Datum: 26 april 2013 

Nummer: 05474 

c c : Fractie PW 

In 2009 was de polder Bijleveld in de Ruimtelijke structuurschets nog bestemd voor de opvang 
van bedrijven uit de regio. Een jaar later was dat van de baan. De polder zou groen moeten 
blijven. Bijleveld werd zelfs bestempeld als ontwikkelopgave van de gemeente. 
In het kader daarvan werd het oor te luisteren gelegd bij burgers, organisaties en instanties. 
Daaruit resulteerde via de website "Ik ben Woerden" een indrukwekkend wensenlijstje. Met een 
enkele uitzondering daargelaten, alle gericht op het groen houden van de polder. Op voorhand 
merkt de fractie op dat zij met name gecharmeerd is van de reactie van de Groene Buffer. Met 
de Groen Buffer is de fractie er voorstander van om het huidige beeld van de polder met 
boomgaarden en weilanden te behouden en te versterken uit hoofde van landschapsbeheer en 
recreatie. 

In een raadsinformatiebrief van 10 april 2012 legde uw Col lege die resultaten voor en werd een 
vervolgtraject geschetst. De fractie van Progressief Woerden is inmiddels de weg op dat traject 
kwijt geraakt. Het beeld op Bijleveld is, om in stijl te blijven, op zwart gegaan. Dat strookt niet 
met de inhoud van de aangehaalde raadsinformatebrief. Daarin is sprake van een provinciale 
pilot in het kader waarvan de ruimtelijke ontwikkelopgave voor dit gebied nader vorm en 
inhoud zou moeten krijgen. 
Reden voor de fractie om enkele vragen te stellen. 

1. Zijn in het kader van de provinciale pilot door de provincie nog financiële middelen 
ter beschikking gesteld? 

2. Zijn er wat de pilot betreft eindtermen afgesproken? 

3. Voor de zomer van 2012 zou een bijeenkomst worden georganiseerd van provincie 
en gemeente met verschil lende discipl ines om die opgave en aanpak te 
verkennen. Heeft deze bijeenkomst plaatsgevonden? 

4. Zo ja, valt dan beknopt te melden wat deze bijeenkomst heeft opgeleverd aan 
ideeën? 

5. Daarna zou, zo werd de Raad in het vooruitzicht gesteld, een bredere bijeenkomst 



worden georganiseerd met andere partijen en belanghebbenden. Heeft die 
bijeenkomst plaatsgevonden? 

6. Zo ja, wat is daarvan dan het resultaat geweest in termen van gedachten, ideeën 
en opvattingen? 

7. Zo nee, is het Col lege voornemens een dergelijke bijeenkomst binnen afzienbare 
tijd te organiseren? 

8. In haar reactie via de website doet het Hoogheemraadschap de suggestie om 
contact te zoeken met Houten, omdat die gemeente eenzelfde soort proces is 
gestart. Heeft dat contact plaatsgevonden en zo ja heeft dat nog iets opgeleverd? 


